

Dress, Dazzle, and Delight in Frames



A private pickup from your hotel **(10AM~6PM)** will bring you to the studio located at **Hongya Cave**, where your Hanfu adventure begins. Browse through a curated selection of stunning Hanfu, picking the outfit that speaks to your style and mood for the day. A professional stylist will help you slip into your chosen ensemble, while a skilled makeup artist enhances your natural beauty, ensuring every detail is perfect for the photoshoot ahead.

Note: Complimentary pickup is provided from downtown Chongqing hotels. Guests outside this area may contact us for personalized arrangements.

Step into a world of elegance as your hair, makeup, and accessories are carefully styled, and enjoy your **full Hanfu experience**—including dressing, hairstyling, makeup, and the photoshoot itself—which takes **approximately 2-3 hours**. Once ready, head to the picturesque photoshoot location and capture stunning, magazine-worthy shots in Hongya Cave—whether twirling in flowing silk, striking playful poses, or simply enjoying the moment.

Note: If you're unsatisfied with any part of your makeup, let the artist know on the spot—they'll happily make adjustments to ensure you feel your best.

After your photoshoot, feel free to explore the area. Return your Hanfu and accessories and change back into your regular outfit, **latest by 10:00 PM**. Finally, enjoy a relaxing transfer back to your hotel and be back before 11:00 PM, reflecting on a day filled with elegance, fun, and beautiful memories that will stay with you long after your Hanfu comes off.

Recommended: For the iconic night photoshoot, we suggest coming in the late afternoon or early evening to capture Hongya Cave beautifully lit up.

华服·流光·帧间诗韵

我们将于**上午10点至下午6点**提供私人专车接送服务,从你的酒店直达**洪崖洞**的工作室,开启您的汉服体验之旅。在这里,你可以尽情挑选我们精心准备的华美汉服,选择最契合当日心情与个人风格的款式。专业造型师将协助您穿戴服饰,资深化妆师则会为您打造精致妆容,确保每一个细节都完美无瑕,为接下来的拍摄做好充分准备。

注:本服务免费提供重庆市中心范围内酒店的接送服务。其他区域的客人请联系我们定制专属出行方案。

完整的汉服体验——包括妆造、发型设计、妆容打造及专业拍摄——**全程约需2-3小时**。准备就绪后,前往风景如画的洪崖洞拍摄,无论是轻旋飘逸的丝绸华服、摆出灵动俏皮的姿态,或是单纯享受当下,都能定格令人惊艳的杂志级大片。

注: 若对妆容有任何不满意,请随时告知化妆师——他们会非常乐意为您调整,确保您呈现最完美的状态。

拍摄结束后,您可以自由游览周边。请于**当晚10点前**归还汉服及配饰并换回常服。最后,您将享受舒适的 专车送回服务,确保11点前抵达酒店。卸下华服后,这一整天优雅、欢乐的美好回忆仍将长久留存。

小贴士:若想拍摄洪崖洞标志性夜景,建议选择傍晚时段前来,届时华灯初上的洪崖洞将成为绝美拍摄背景。

PRICELIST 价值表

Price/pax 价格/一人

SGD 295

Price includes:

- Private transfer
- Hanfu Photoshoot Package (hanfu costume, hair & makeup, 30 raw shots + 6 retouched photos)

Price excludes:

- Meals
- Voluntary tipping
- Personal items like colored contact lenses, safety shorts, and nipple covers (please bring your own if needed)

*For holidays such as New Year's Day, CNY, Labour Day, and China National Day, separate inquiry is required.

价格包含.

- 私人用车
- 汉服拍摄配套 (汉服服装, 妆造, 底片30张 + 精修6张)

价格不包含:

- 餐食
- 自愿小费
- 私人物品如美瞳,安全裤,胸贴/乳贴(如需请自备)

*元旦、春节、五一,中国国庆等假期期间,需另外询价。

*Disclaimer: Photos requiring special effects or advanced edits may incur an additional cost, which will be borne by the client. Guests are welcome to discuss these requests directly with the editor or studio to confirm details and pricing.

*温馨提示:如需特效或精修等特殊后期处理,可能会产生额外费用,该费用需由客户承担。欢迎您直接与修图师或工作室沟通具体需求及报价细节。

Flow & Flick Tips: Don't be shy to move around—sway your sleeves, spin your skirt, or sway under lanterns; dynamic shots make your gallery come alive!

🦆 拍摄小贴士:放开动作,玩转镜头—动态才是氛围感杀手锏!